
Referat Sarpsborg Kommunale Foreldreutvalg (KFU) 09.02.23 

 

Tilstede: Jon Frøyland, Line Borgen Årsteinvåg, Silje Kristin Nilsen, Kristine Oshaug, Christian Claussen, 

Amra Hamidovic, Michael Ravneng, Lalita Johansen, Knut Erik Kristiansen (KE), referent.  

Ikke møtt: Jon Anders Bæverfjord, Cathrine Nilsen, Siv Karstensen, Veronica Mathisen, Jørn Terje 

Iversen, Ellen Kokkim 

Sted: Hafslund USK kl. 18.00-19.30 

 

Sak 1: Vold i skolen – Christian snakket om saken på Tindlund USK, han snakket om hvilke tiltak som 

er gjort for å forebygge. Vi ble enige om å undersøke om dette har noe med manglende midler som 

settes av til elever med ekstrabehov. Line snakket om problemene i 4. trinn ved Hafslund. Mye 

ressurser er satt inn, men elever og foresatte er redde og ønsker ikke å gå på skolen.  

Tiltak 1: KFU ved Amra kaller inn skoledirektør Erik, Elise og Therese og Hanne til ekstraordinært 

møte for å få en del avklaringer. Alle i styret kommer med gode spørsmål vi sender over i forkant. 

Sendes til Amra og hun samler alle relevante spørsmål og sender Erik en uke før møte slik at de kan 

forberede seg. Viktige temaer; hvilke tiltak blir gjort akutt for å løse kjente utfordringer, samt hva 

som skal til på lang sikt og hva kan KFU bidra med.  

Tiltak 2: KFU ønsker å kalle Ungdomsrådet inn til møte for å høre hvilke tanker de har rundt 

utfordringene vi står i. KE lager forslag til innkalling og sender styret og sender ut til Ungdomsrådet. 

Prøver å få det til om 3 uker, uke 9. Ida i 17. mai komiteen kan sitte på kontaktinfo, evnt Camilla-

brevik.heyerdahl@sarpsborg.com  Paktaw Hajipouri står som leder pt.  

Sak 2: KFU har mottatt en mail fra noen foreldre som ramser opp mye av de problemene vi står og vi 

besluttet å ikke publisere dette videre, men ta det med Erik og ledelsen. Dersom vi ser at saken blir 

verre og at vi ikke får den støtten fra skoledirektøren så kan vi vurdere på nytt om teksten kan brukes 

til en pressemelding fra KFU. Det å gå ut med en konfronterende pressemelding nå vil tentativt skade 

mer enn det gagner.  

Sak 3: det har blitt etterspurt om vi kan legge ut referatene på KFU siden på sarpsborg.com. Amra 

sender mail til Erik og ber han sende mail til IT om å legge det ut.  

Sak 4: Silje var med i konstituering av 17. mai komiteen. Hun gav oss et muntlig referat. Det offisielle 

referatet kommer senere og blir delt med oss. Komiteen ønsker at KFU oppfordrer alle skoler til å 

delta. KFU videreformidler komiteens ønske og sender mail til FAUene om dette når referatet 

foreligger. Ansvar; Silje og Amra.  

Sak 5: KFUs representant i 17. mai komiteen. Silje stiller til valg. Silje enstemmig innvalgt.  

Sak 6: Line og Silje orienterte oss det rundt tilsynsrapporten for Hafslund BSK og hvordan de jobber 

med dette. Styret i FAU har fått inn flere medlemmer og de merker større engasjement. 

Elevundersøkelsen er så dårlig at de nå jobber aktivt for å bedre hjem-skole-samarbeidet da de føler 

det ikke har vært godt nok.  

Eventuelt: KE og Christian anbefaler Hafslund BSK om å arrangere Matfestival, Silje sier at 

skoleledelsen har avvist dette tiltaket tidligere ved blant annet å skylde på GDPR. KE og Amra sender 

over til Silje hvordan Alvimhaugen og Tindlund BSK gjorde det.  
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